
 
Številka: 031-12/2022 

      Datum: 23. 11. 2022 
 

Zapisnik 
12. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 22. 11. 2022, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Matej BLENKUŠ, UL FA, prof. dr. Violeta BOKAN 
BOSILJKOV, UL FGG, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. dr. Peter GRILC, UL PF, prof. 
Tomaž GUBENŠEK, UL AGRFT, izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF, prof. dr. Damir 
KARPLJUK, UL FŠ, prof. dr. Tomaž KOŠIR, UL FMF, prof. Alen OŽBOLT, UL ALUO, prof. dr. 
Mirko PEČARIČ, UL FU, prof. dr. Marina PINTAR, UL BF, doc. dr. Lijana RIHTER, UL FSD, prof. 
dr. Mojca SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, prof. dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS, prof. dr. Urška 
STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, izr. prof. dr. Andrej STARC, UL ZF, prof. dr. Igor ŠVAB, UL MF, 
prof. dr. Metka TEKAVČIČ, UL EF, prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. Marko VATOVEC, UL AG, 
izr. prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, prof. dr. Janez VODIČAR, UL TEOF, prof. dr. Janez VOGRINC, 
UL PEF, prof. dr. Andreja ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT in študenti: Matej LINO PIRC, UL EF, 
Kristijan BRIŠKI, UL PF, Luka MIHALIČ, UL FU študent Jaka ROTMAN PRIMEC, UL FFA, - (29 
senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL: prof. dr. Iztok PREZELJ, UL FDV, prof. dr. Irena MLINARIČ RAŠČAN, 
UL FFA in študentka: Klara MESTEK, UL FSD, – (3 senatorji). 
 
Seje so se udeležili še:  
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. dr. Maja Klun, prof. dr. Boštjan Markoli, prof. dr. Anton Ramšak, 
prof. mag. Matjaž Drevenšek, – prorektorji UL; prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica KDrŠ, prof. dr. 
Andrej Kitanovski, predsednik KMŠ, prof. dr. Polona Jamnik, predsednica KDŠ, prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik HK; prof. dr. Emil Erjavec - predsednik UO UL; prof. dr. Andreja Jaklič- nadomešča senatorja 
UL FDV, prof. dr. Mojca Lunder- nadomešča senatorko FFA, prof. dr. Marko Kambič, prof. dr. Vesna 
Štemberger, , Nejc Donaval - predsednik ŠS UL;,  Janez Bešter - predstojnik Digitalne UL, Matevž Rudolf 
– predstojnik Založbe UL, mag. Kristina Plavšak Krajnc - pomočnica rektorja za vodenje kabineta 
rektorja, mag. Bernarda Golob Hribar – svetovalka rektorja, Alenka Golobič, Teja Velkavrh, Vesna 
Pompe – rektorat UL;  
 
Prisotni so bili tudi:  
mag. Danijela Kotnik, Tjaša Podpečan, Polonca Miklavc Valenčič, Nina Narat Meden, Peter Jenko, Maša 
Hiti, Katarina Ivec, Tamara Boh, – rektorat UL. 
 
 



 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 12, 13 in 14 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme predlagani dnevni red 12. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 11. seje in 6. korespondenčne seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor) 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
Rektor je povedal, da univerza v Ljubljani med 21. in 25. novembrom 2022 gosti teden zveze Eutopia, 
učne in raziskovalne skupnosti. V petih dneh bo Univerza v Ljubljani gostila številne strokovnjakinje in 
strokovnjake, ki bodo predstavili svoja področja delovanja in jih umestili v širši družbeno kulturni prostor. 
Zahvalil se je vsem strokovnim in podpornim službam ter tudi članicam, ki so sodelovale pri organizaciji 
tedna Eutopia. Zahvalil se je tudi vsem za udeležbo na otvoritvi. Povedal je še, da bo v okviru tedna 
Eutopia na Krakovskem nasipu v Ljubljani v sredo, 23. novembra, ob 15. uri tudi uradno odprtje razstave 
Portreti znanosti. Vse prisotne je rektor povabil na otvoritev razstave.  
 

1.  Določitev dnevnega reda 12. seje Senata UL  
2.  Potrditev zapisnika 11. seje in 6. korespondenčne seje Senata UL  
3.  Poročilo rektorja   
4.  Sprememba Statuta UL (prof. dr. Marko Kambič, namestnik predsednika komisije): 

- Sprememba 152. člena Statuta UL 
- Dopolnitev Priloge 2 Statuta UL (dopolnitev dejavnosti UL BF) 

 

5.  Dopolnitve Programa dela 2022 (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
6.  Spremembe in dopolnitve Meril za volitve v nazive visokošolskih učiteljev, znanstvenih 

delavcev ter sodelavcev UL (prof. dr. Aleš Obreza, predsednik komisije) 
 

7.  Nov Pravilnik o študentih s posebnimi potrebami in posebnim statusom na UL (prof. dr. 
Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica) 

 

8.  Dopolnitve Pravilnika o disciplinski odgovornosti študentov UL (prof. dr. Ksenija Vidmar 
Horvat, prorektorica) 

 

9.  Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor): 
- Zamenjava člana v Komisiji za doktorski študij UL; 

 

10.  Razpisi za vpis (prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica)  
11.  Poročilo Komisije za obštudijske zadeve (prof. dr. Vesna Štemberger, predsednica komisije)  
12.  Poročilo Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 

predsednik komisije) 
 

13.  Imenovanje poročevalca o pritožbi v postopku izvolitve v naziv (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor) 

 

14.  Pritožbi v postopku izvolitve v naziv (prof. dr. Gregor Majdič in prof. dr. Janez Vodičar)  
15.  Razno  



Prorektorji iz tujih univerz, ki so prisotni na tednu Eutopia, so predlagali, da bi se lahko dobili z dekani 
članic na krajšem sestanku. V kolikor ima kdo jutri (23. novembra 2022) čas, da se udeleži krajšega sestanka 
(med 9.00 in 10.00), bi bili zelo hvaležni. Rektor je dekane prosil, da naj morebitno udeležbo na sestanku 
sporočijo v kabinet rektorja.  
 
Rektor je na koncu povedal še, da bo na Univerzi v Ljubljani med 28. novembrom in 2. decembrom 2022 
potekal Teden univerze, teden svečanih dogodkov, ki jih tradicionalno prirejamo ob obletnici ustanovitve 
najstarejše slovenske univerze.   
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 
 
Ad 4.) Spremembe Statuta UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor, prof. dr. Marko Kambič, namestnik 
predsednika Statutarne komisije UL) 
Prof. dr. Marko Kambič, namestnik predsednika Statutarne komisije UL, je podal obrazložitev glede 
predloga spremembe 152. člena Statuta UL in dopolnitve Priloge 2 Statuta UL. 
 

I. PREDLOG SPREMEMBE 152. ČLENA STATUTA UL 
Na podlagi mnenja habilitacijske komisije UL (v nadaljevanju: HK UL) predlagamo spremembo petega 
odstavka 152. člena Statuta UL, ki se nanaša na seznanitev kandidata z negativnimi ocenami poročevalcev 
in negativnimi ocenami študentskega sveta v postopku izvolitve v naziv. 
 
Statut UL v petem odstavku 152. člena med drugim določa, da »članica seznani kandidata z negativnimi 
ocenami poročevalcev oziroma negativnim mnenjem študentskega sveta (v nadaljevanju: ŠS) oziroma ga 
na njegovo zahtevo seznani tudi s pozitivnimi ocenami in mnenjem«. Do vsebine negativnih ocen oziroma 
negativnega mnenja študentskega sveta se lahko kandidat opredeli v roku treh delovnih dni od prejema 
mnenja oziroma ocene. S pozitivno oceno ali/in s pozitivnim mnenjem se torej kandidata seznani le, če 
kandidat tako zahteva. 
 
Predlagano je, da se navedena določba spremeni tako, da se kandidata vsakokrat seznani tako z negativnim 
kot tudi s pozitivnim mnenjem ŠS, s pozitivnimi ocenami poročevalcev pa le na njegovo zahtevo, tako 
kot že sedaj določa veljavna določba 152. člena Statuta UL. HK UL namreč v praksi pri pregledu vlog v 
postopku imenovanja v naziv opaža, da je mnenje ŠS v več primerih zelo analitično pripravljen dokument 
o pedagoškem delu kandidata za izvolitev v pedagoški naziv. Ne glede na končno pozitivno ali negativno 
oceno vsebuje pohvale, kritike in predloge za izboljšanje pedagoškega dela v prihodnje. HK UL navaja 
primer ocene, ki je sicer pozitivna, vendar s komentarjem, da bo v primeru, da se določene zadeve ne 
izboljšajo, naslednje mnenje negativno. Glede na trenutno ureditev, po kateri se z vsebino pozitivnega 
mnenja študentskega sveta seznanijo le člani HK UL in člani senata članice oziroma Senata UL, sami 
kandidati pa ne, veliko koristnih informacij in komentarjev do vseh ustreznih naslovnikov pravzaprav ne 
pride. Res je, da samo študentsko mnenje, podano v postopku izvolitve, ni namenjeno kandidatu, pač pa 
organom, ki odločajo v postopku, vendar bi predlagana sprememba 152. člena lahko pripomogla k 
boljšemu pedagoškemu delu kandidatov, kar ni v nasprotju z namenom 5. odstavka 152. člena. 
 
Predlog spremembe petega odstavka 152. člena Statuta UL: 
V Statutu Univerze v Ljubljani (Uradni list RS, št. 4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 
22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 97/21, 159/21, 162/21, 163/21 - popr., 202/21, 
39/22, 49/22, 60/22 in 135/22) se spremeni peti odstavek 152. člen tako, da se po novem glasi: 
»Članica kandidata seznani z negativnimi ocenami poročevalcev ter na njegovo zahtevo tudi s pozitivnimi 
ocenami poročevalcev. Ob seznanitvi kandidata se iz dokumentacije odstranijo imena poročevalcev in 
drugi podatki, iz katerih bi bilo mogoče sklepati, kdo so poročevalci. Vsakega kandidata se seznani tudi s 



pozitivnim ali negativnim mnenjem študentskega sveta. Seznanitev se mu posreduje na e-naslov, ki mu ga 
dodeli delodajalec, oziroma v primeru kandidatov, ki niso zaposleni na univerzi, na e-naslov, ki ga kandidat 
navede v vlogi. Kandidat se lahko v roku desetih delovnih dni od prejema opredeli do vsebine negativnih 
ocen oziroma negativnega mnenja študentskega sveta.« 
 
Statutarna komisija se je s spremembami Statuta UL strinjala na svoji 7. seji, dne 10. 6. 2022. Senat UL je 
dne 21. 6. 2022 potrdil predlog spremembe 152. člena in članicam določil rok za pošiljanje pripomb v 
amandmajski obliki. Ena članica (UL FGG) je podala pripombo v amandmajski obliki. Statutarna komisija 
je končni predlog spremembe 152. člena Statuta UL oblikovala na svoji 9. seji, dne 24. 10. 2022. 
 

II. Dopolnitev Priloge 2 Statuta UL 
UL BF je podala predlog dopolnitve Priloge 2 Statuta Univerze v Ljubljani z naslednjo dejavnostjo: 
- A 01.700 Lovstvo 
UL BF je v svojem dopisu obrazložila, da lahko javni zavod katerega ustanovitelj je Republika Slovenija, 
na podlagi četrtega odstavka 147. člena Zakona o varstvu okolja (Uradni list RS, št. 44/2022; ZVO-2) , 
izvaja monitoring stanja okolja za sestavine biotske raznovrstnosti, v kolikor monitoringa neposredno ne 
zagotovi pristojno ministrstvo. Pomemben vir informacij, ki so potrebne za učinkovit monitoring velikih 
vretenčarjev, je telemetrično spremljanje posameznih osebkov, kar izvaja tudi več raziskovalnih skupin na 
UL BF. Za opremljanje s telemetričnimi oddajniki je treba žival najprej odloviti in (običajno) uspavati. 
Ker dejavnost lovstvo (A 01.700) vključuje odlov živali za potrebe raziskovalnega dela, predlagamo 
dopolnitev dejavnosti UL BF s to dopolnitvijo.  
 
Statutarna komisija se je z dopolnitvijo Priloge 2 Statuta UL strinjala na svoji 9. seji, dne 24. 10. 2022. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja dva sklepa: 
 
SKLEP št. 4.1.:  
Senat UL sprejme spremembe 152. člena Statuta UL (Uradni list RS, št. 4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 39/18, 
57/18, 66/18, 10/19, 22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 97/21, 159/21, 162/21, 
163/21 - popr., 202/21, 39/22, 49/22, 60/22 in 135/22) v skladu s predlogom Statutarne komisije 
Univerze v Ljubljani z dne 24. 10. 2022, ki je priloga tega sklepa.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 4.2.:  
Senat UL sprejme dopolnitev Priloge 2 Statuta UL (Uradni list RS, št. 4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 39/18, 
57/18, 66/18, 10/19, 22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 97/21, 159/21, 162/21, 
163/21 - popr., 202/21, 39/22, 49/22, 60/22 in 135/22) v skladu s predlogom Statutarne komisije 
Univerze v Ljubljani z dne 24. 10. 2022, ki je priloga tega sklepa.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5.) Dopolnitve Programa dela za leto 2022 (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
Rektor je povedal, da skladno z Navodili za upravljanje s študijskimi programi za pridobitev izobrazbe 
UL, predlagamo Senatu UL, da sprejme dopolnitve Programa dela za leto 2022. 
V Poglavju 1.1 ŠTUDIJSKI PROGRAMI je naslednja sprememba: 
- na strani 8 se na koncu besedila Novi študijski programi doda besedilo: 
»V letu 2022 bodo predloge za akreditacijo novih študijskih programov posredovale še Fakulteta za 
računalništvo in informatiko UL za program Umetna inteligenca (International Master in Artificial 
Intelligence – IMAN), Zdravstvena fakulteta UL za program Babištvo, Fakulteta za pomorstvo in promet 



UL za program MAritime Management in Fakulteta za strojništvo UL za program, Fakulteta za strojništvo 
za programLightweight Design for Sustainable Mobility LideSuM.« 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 5.:  
Senat UL sprejme dopolnitve Programa dela Univerze v Ljubljani za leto 2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6.) Spremembe in dopolnitve Meril za volitve v nazive visokošolskih učiteljev, znanstvenih delavcev 
ter sodelavcev UL (prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK UL) 
Prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK UL, je povedal, da se Merila dopolnjujejo in spreminjajo zaradi 
sprememb Minimalnih standardov za izvolitev v nazive visokošolskih učiteljev, znanstvenih delavcev in 
visokošolskih sodelavcev na visokošolskih zavodih (Uradni list RS, št. 95/10, 17/11, 91/20 in 163/21; v 
nadaljevanju: Minimalni standardi). Dne 15.10.2021 je bil namreč v Uradnem listu RS (št. 163/2021) 
objavljen Akt o spremembah in dopolnitvah Minimalnih standardov za izvolitev v nazive visokošolskih 
učiteljev, znanstvenih delavcev in visokošolskih sodelavcev na visokošolskih zavodih. Ker Minimalni 
standardi določajo minimalne pogoje za izvolitev v naziv, je potrebno ustrezno spremeniti tudi Merila. 
Spremembe se nanašajo predvsem na količinske pogoje za izvolitev v naziv. Pogoji, ki jih za izvolitev 
določi posamezen visokošolski zavod, morajo biti, skladno z 2. členom Minimalnih standardov, enaki ali 
zahtevnejši od pogojev, kot jih določajo Minimalni standardi. 
 
Poleg navedenega so v Merilih dopolnjeni ali spremenjeni tisti členi, ki jih je bilo potrebno urediti ali 
določneje zapisati po navodilu Senata UL (npr. prehod iz pedagoškega v znanstveni naziv; 9. člen, 
vprašanje vodenja projektov) ter členi, za katere habilitacijska komisija Univerze v Ljubljani na podlagi 
vprašanj članic in pri obravnavi posameznih vlog ugotavlja, da jih je potrebno dopolniti ali jasneje 
definirati. Dodatno so v Merilih upoštevani predlogi in komentarji, ki so jih posredovale članice na 
prvotno predlagani osnutek Meril. 
 
Predlog je obravnavala tudi Statutarna komisija, in sicer na seji dne 24. 10. 2022. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 6.:  
Senat UL sprejme spremembe in dopolnitve ter čistopis Meril za volitve v nazive visokošolskih učiteljev, 
znanstvenih delavcev ter sodelavcev Univerze v Ljubljani, kot sledi iz gradiva. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7.) Nov Pravilnik o študentih s posebnimi potrebami in posebnim statusom na UL (prof. dr. Ksenija 
Vidmar Horvat, prorektorica)  
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je povedala, da je dne 5. 5. 2022 stopil v veljavo Zakon za 
urejanje položaja študentov (ZUPŠ-1), ki med drugim prinaša spremembe Zakona o visokem šolstvu (v 
nadaljevanju: ZVis) tudi v delu, ki se nanaša na študente s posebnimi potrebami in posebnim statusom. 
 
Pred spremembami ZVis so bile posebne potrebe del posebnega statusa, sedaj pa ZVis v 69. a členu ločuje 
med študenti s posebnimi potrebami in študenti s posebnim statusom. Iz zakona so bili izključeni študenti 
iz izrednih socialnih okoliščin, študenti s telesno poškodbo ali dolgotrajnejšo rehabilitacijo, z motnjami v 
telesnem in duševnem zdravju in čustvenimi in vedenjskimi motnjami (zdaj psihosocialne težave). Na 
novo so bili dodani študenti s primanjkljajem na posameznih področjih učenja, študenti trenerji, študenti 



kulturniki ter konkretneje opredeljeni študenti starši (posebni status do začetka obveznega šolanja otroka). 
ZVis v 69.a členu določa, da so študenti s posebnimi potrebami in študenti s posebnim statusom 
upravičeni do ugodnejše obravnave v izbirnem postopku v primeru omejitve vpisa na katerikoli stopnji 
študija.  
 
Dne 7. 10. 2022 in dne 24. 10. 2022 je bil Pravilnik obravnavan na seji Študentskega sveta UL in na seji 
Statutarne komisije UL.  
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je povedala, da na pravilnik nima pripomb. Izpostavila pa je težavo 
enega študenta z UL FGG, ki ima več omejitev. Študent se trudi, dela izpite, ampak napreduje počasi. 
Bivanje v študentskem domu pa je pogojeno s statusom študenta. Bojijo se, da ga bodo izselili, če ne bo 
imel statusa.  
 
Prof. dr. Ksenija Horvat Vidmar je odgovorila, da naj pošljemo pisno vprašanje in da bodo zadevo 
pogledali skupaj z varuhinjo pravic študentov.   
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 7.:  
Senat UL sprejme Pravilnik o študentih s posebnimi potrebami in posebnim statusom na UL, kot sledi iz 
priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8.) Dopolnitev Pravilnika o disciplinski odgovornosti študentov UL (prof. dr. Ksenija Vidmar 
Horvat, prorektorica) 
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat je povedala, da skladno z določili 52. in 113. člena Statuta UL v sprejem 
posredujemo predlog dopolnitev Pravilnika o disciplinski odgovornosti študentov UL (v nadaljevanju 
Pravilnik). Predlog zgolj redakcijsko dopolnjuje Pravilnik, zaradi uskladitve z zakonodajo (ZViS, ZUPŠ-
1). Pravilnik je bil že tudi pred sprejemom ZUPŠ-1 neusklajen z ZViS in Pravilnikom o študentih s 
posebnim statusom UL z dne 29. 5. 2018, saj je kot disciplinsko kršitev določal samo zlorabo statusa 
študenta s posebnim statusom, ne pa tudi zlorabo statusa študenta s posebnimi potrebami. 
 
K predlogu dopolnitev Pravilnika je dne 7. 10. 2022 podal pozitivno mnenje ŠS UL. Soglasje k predlogu 
je podala tudi Statutarna komisija UL dne 24. 10. 2022. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 8.:  
Senat UL sprejme dopolnitev Pravilnika o disciplinski odgovornosti študentov Univerze v Ljubljani, kot 
sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9.) Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
Rektor je povedal, da je prof. dr. Krištof Oštir zaradi pridobitve dveh evropskih projektov odstopil z 
mesta predstojnika doktorskega študija Grajeno okolje ter, da je UL FGG posledično  zaprosila za njegovo 
zamenjavo v Komisiji Senata UL za doktorski študij.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 



SKLEP št. 9.:  
Senat UL na podlagi predloga UL FGG namesto prof. dr. Krištofa Oštirja za člana Komisije za doktorski 
študij imenuje prof. dr. Dejana Zupana. Mandat prične z dnem imenovanja in traja do konca štiriletnega 
mandata Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 10.) Razpisi za vpis (prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica) 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je povedala, da se je koordinacija priprave besedil in 
razpisanih vpisnih mest za Razpise za vpis v študijsko leto 2023/2024 na članicah UL za vse tri stopnje 
študija začela že poleti. Za obravnavo na Senatu UL so usklajeni formalni in akreditirani pogoji za vpis, 
merila za izbiro kandidatov in predlagano število razpisanih vpisnih mest. 
 
S pristojnim ministrstvom bodo naknadno usklajeni skupni deli razpisnih besedil, saj trenutno ostajata 
informacija o komunikaciji s kandidati za vpis in način komunikacije preko eVŠ, še nedorečena. Na 
pristojnem ministrstvu si prizadevajo za vzpostavitev pravnih podlag, ki bodo omogočale celoten prijavno 
izbirni postopek izvesti elektronsko tudi za študijsko leto 2023/2024 (kot za 2022/2023). Ko bodo pogoji 
za izvedbo postopkov v okviru eVŠ dogovorjeni, jih bomo vključili v razpisna besedila in jih z 
ministrstvom tudi uskladili.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja dva sklepa: 
 
SKLEP št. 10.1.:  
Senat UL sprejme predloge Razpisov za vpis v dodiplomske in enovite magistrske, magistrske in 
doktorske študijske programe v študijskem letu 2023/2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 10.2.:  
Senat UL sprejme sklep, da se v prijavno-sprejemnem postopku za vpis v prvi letnik dodiplomskega 
študija v študijskem letu 2023/2024 sprejme omejitev vpisa za tiste dodiplomske in enovite magistrske 
študijske programe v prvih prijavah, navedene na prvem mestu, pri katerih število prijavljenih kandidatov 
za vpis presega število razpisanih mest za 10 ali več odstotkov (velja za Slovence in državljane držav članic 
EU ter Slovence brez slovenskega državljanstva). 
Sklep je bil soglasno sprejet 
 
Ad 11.) Poročilo Komisije za obštudijske dejavnosti (prof. dr. Vesna Štemberger, predsednica) 
Prof. dr. Vesna Štemberger, predsednica Komisije za obštudijske dejavnosti je podala poročilo Komisije 
za obštudijske dejavnosti UL. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom Komisije za obštudijske dejavnosti UL, kot sledi iz priloge. 
 
Ad 12.) Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije  (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik) 
 
Ad 13.) Imenovanje poročevalca o pritožbi v postopku za izvolitev v naziv (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor) 
 
Ad 14.) Pritožbi v postopku izvolitve v naziv (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Ad 15.) Razno (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 



Pri točki razno je predsednik Upravnega odbora UL, prof. dr. Emil Erjavec, predstavil delitev dodatnih 
sredstev TSF za leto 2022, in sicer v višini 7.258.537,64 EUR. Kriterij delitve je razdelilnik TSF. Sredstva 
pokrivajo rast plač zaradi povišanja in pomagajo pri pokrivanju rastočega stroška energentov. Predsednik 
Upravnega odbora UL je povedal, da gre preostanek sredstev za krizno porabo v naslednje leto.  
 
Rektor je dodal, da je rezerva za naslednje leto tudi zaradi povišanja plač, ker nismo prejeli dodatnih 
sredstev iz tega naslova. Povedal je še, da se dela analiza TSF-ja in bomo skušali narediti tudi kakšne 
spremembe pri financiranju. Poudaril je, da je bilo osnovno razmišljanje razdelitve, da se del sredstev 
razdeli med članice, del pa ohrani za naslednje leto.  
 
Prof. dr. Peter Grilc je izrazil skrb glede sredstev, ki se bodo ohranila, in sicer zaradi 10% inflacije. To 
pomeni, da bi lahko izgubili cca pol milijona sredstev, samo zaradi inflacije. Predsednik Upravnega odbora 
UL je povedal, da se strinja, da je treba sredstva čim prej spraviti v promet, ampak je treba počakati na 
zaključne račune. 
 
Prof. dr. Mojca Schlamberger Brezar je povedala, da so na fakulteto prejeli dopis ravnateljice ekonomske 
srednje šole, zakaj se na fakulteto ne more vpisati ekonomski tehnik, če se lahko nanjo vpiše  geodetski 
tehnik, grafični tehnik in medijski tehnik. Vsi imajo isto število ur za poklicno maturo in menijo, da je to 
diskriminatorno, zato nas pozivajo, da naj dopolnimo razpisne pogoje. Pri tem gre za točno to težavo, ki 
smo jo lansko leto izpostavili, in sicer da se pogoji za vpis spreminjajo prehitro, da so dobili dijaki ob 
vpisu v srednje šole druge informacije in da je to diskriminatorno. Dodala je, v kolikor bodo k njim na 
fakulteto prišli novinarji s podobnimi vprašanji, jim bo lahko odgovorila le, da je na to opozarjala in da ne 
nosi odgovornosti. Prosila je, da gremo ponovno v spremembo vpisnih pogojev, tako da bodo pravični 
za vse, zavedati pa se moramo, da smo dve generaciji (dve leti) izgubili.  
 
Rektor je odgovoril, da se novinarje napoti direktno na NAKVIS.      
 
Prof. dr. Ksenija Horvat Vidmar je povedala, da nas je NAKVIS stisnil v kot. Pred 1. 10. 2021 (preden je 
mandat nastopila trenutna rektorjeva ekipa) se je izgubilo veliko vitalnega časa in se v tistem času kot 
univerza nismo primerno odzvali. Zavedamo se, da smo to storili zato, ker smo reševali akreditacijo 
univerze kot celote, sicer bi nas čakala začasna akreditacija, ki je nismo mogli tvegati. Hkrati pa smo se na 
več forumih zavezali, da bomo takoj, ko se bo odprl ZVIS, začeli odpirati to vprašanje. Dodala je, da se 
zavedamo in nam je jasno kakšen je problem in bomo, ko bo čas, ustrezno ukrepali.  
 
Rektor je dodal, da je dogovor z ministrstvom, da se bo ZVIS odprl popolnoma na novo in ko se bo to 
zgodilo, bomo reagirali. Trenutno pa je bil ZVIS odprt zgolj in samo zaradi uskladitve z ustavno odločbo.  
 
Prof. dr. Mojca Schlamberger Brezar je postavila še vprašanje, in sicer kdo bo nosil odgovornost, da so se 
včasih lahko po istem zakonu vsi vpisovali na fakulteto, potem pa se je interpretacija zakona spremenila, 
ki je onemogočila vpis nekaterim skupinam. Pomembno je poudariti, da UL ni pri tem nič kriva.  
Dodala je, da je nujno, da se ta težava pravno formalno reši, da ne bomo ustvarjali težav našim mladim 
generacijam.  
Prof. dr. Metka Tekavčič je povedala, da je glede tega že večkrat opozarjala in ponovno povedala, da se 
na UL EF (smer poslovna informatika) lahko vpiše npr. lesarski tehnik, ne more pa se k njim vpisati 
računalniški tehnik. Povedala je, da glede tega ne krivi NAKVIS-a. Ne more največja, najstarejša, najboljša 
univerza v Sloveniji poklekniti pred uradniki na NAKVIS-u. S tem smo se ukvarjali tudi že v prejšnjem 
mandatu senata, in bilo je večinsko mnenje, da se ne podvržemo izsiljevanju in tvegamo, da država zaradi 
takšne neumnosti podeli univerzi začasno akreditacijo, potem pa bi šli v tožbo.    
 



Prof. dr. Janez Vodičar je povedal, da so bili na seji NAKVIS-a nazadnje nesklepčni in je prosil, da poskuša 
rektor prek rektorske konference doseči, da do tega ne bi več prišlo in jih opozoriti na to. Namreč oni si 
lahko privoščijo nesklepčnost, ne sprejmejo pa npr. »enourne zamude« pri posredovanju dokumentov. 
Namreč o njihovem programu že dve leti ni odločitve in neprimerno je, da si lahko privoščijo 
nesklepčnost. 
Rektor je odgovoril, da bo opozoril na to problematiko.  
 
Seja je bila zaključena ob 15:15 uri.  
 
Zapisala: Teja Velkavrh, univ. dipl. prav.  
  

 
Mihaela Bauman Podojsteršek 
Glavni tajnik UL 

Prof. dr. Gregor Majdič 
Rektor UL 

 
 


